
Инцко  се  састао  са
предсједником  Европског
парламента

Формирање  власти  у  Средњебосанском  кантону  је  добродошла
вијест и доказ да политички лидери могу постићи договор, рекао
је данас високи представник Валентин Инцко. Политички лидери
сада морају искористити овај позитиван помак и коначно постићи
договор о формирању новог Савјета министара.

Високи  представник  ово  је  изјавио  током  састанка  са
предсједником Европског парламента Јиржијем Бузеком, одржаном
у канцеларијиДелегације Европске уније.

“Без  Савјета  министара  и  буџета,  државним  властима  је
онемогућено да извршавају своје дужности према грађанима ове
земље.  У  исто  вријеме,  овај  застој  је  угрозио  напредак  у
спровођењу  реформског  програма  у  оквиру  процеса  евро-
атлантских  интеграција,”  рекао  је  високи  представник.

“Неодговорна реторика не може замијенити практичне стратегије
и мјере које ће преокренути економију и побољшати ситуацију за
грађане,” изјавио је Инцко. “Таква реторика дефинитивно неће
помоћи у процесу интеграција.”

Високи представник је рекао да појачано присуство ЕУ у Босни и
Херцеговини  представља  добродошао  подстицај  за  процес
интеграција, те је нагласио да међународна заједница остаје у
потпуности опредијељена да помогне овој земљи на путу опоравка

https://www.ohr.int/%d0%b8%d0%bd%d1%86%d0%ba%d0%be-%d1%81%d0%b5-%d1%81%d0%b0%d1%81%d1%82%d0%b0%d0%be-%d1%81%d0%b0-%d0%bf%d1%80%d0%b5%d0%b4%d1%81%d1%98%d0%b5%d0%b4%d0%bd%d0%b8%d0%ba%d0%be%d0%bc-%d0%b5%d0%b2%d1%80%d0%be/
https://www.ohr.int/%d0%b8%d0%bd%d1%86%d0%ba%d0%be-%d1%81%d0%b5-%d1%81%d0%b0%d1%81%d1%82%d0%b0%d0%be-%d1%81%d0%b0-%d0%bf%d1%80%d0%b5%d0%b4%d1%81%d1%98%d0%b5%d0%b4%d0%bd%d0%b8%d0%ba%d0%be%d0%bc-%d0%b5%d0%b2%d1%80%d0%be/
https://www.ohr.int/%d0%b8%d0%bd%d1%86%d0%ba%d0%be-%d1%81%d0%b5-%d1%81%d0%b0%d1%81%d1%82%d0%b0%d0%be-%d1%81%d0%b0-%d0%bf%d1%80%d0%b5%d0%b4%d1%81%d1%98%d0%b5%d0%b4%d0%bd%d0%b8%d0%ba%d0%be%d0%bc-%d0%b5%d0%b2%d1%80%d0%be/


и просперитета.

“Врата за чланство у ЕУ су и даље отворена,” нагласио је, “али
грађани Босне и Херцеговине могу проћи кроз та врата само ако
њихови лидери буду радили заједно и остварили резултате.”

Високи представник је захвалио предсједнику Парламента ЕУ на
непрекидној пажњи и подршци која се пружа његовој канцеларијиу
оквиру  активности  на  потпуној  имплементацији  Дејтонског
мировног споразума.


